

INSTALLATION NOTICE

AVIS D'INSTALLATION



GUARANTEE |

If a problem is identified during the installation of the profiles, the situation must be reported immediately to the supplier before proceeding with the remainder of the installation.

For **Harrywood PLUS, Harrywood Plus Block, Harrywood, Norwood, and Norwood Mini** profiles, the supplier must be notified before more than 144 sq. ft. (2 boxes) is installed. Any installation exceeding 144 sq. ft. is the responsibility of the installer.

For **Board and Batten and Reverse Board and Batten** profiles, the supplier must be notified before more than 180 sq. ft. (2 boxes) is installed. Any installation exceeding 180 sq. ft. is the responsibility of the installer.

For **Versa, Versa Axes, Metal Block, Polymac, Polymac Axes, Fluted Panels, MS Modular, MS 1, MS 2, MS 3, MS 4, MS 380, MS 750I, and MS 750** profiles, the supplier must be notified before more than 500 sq. ft. is installed. Any installation exceeding 500 sq. ft. is the responsibility of the installer.

Failure to notify the supplier within the limits specified above may void any claims related to material defects or installation issues beyond the stated coverage thresholds.

GARANTIE |

Si un problème est constaté lors de l'installation des profilés, la situation doit être signalée immédiatement au fournisseur avant de poursuivre le reste de l'installation.

Pour les profilés **Harrywood PLUS, Harrywood Plus Block, Harrywood, Norwood et Norwood Mini**, le fournisseur doit être avisé avant que plus de 144 pi² (2 boîtes) ne soient installés. Toute installation dépassant 144 pi² relève de la responsabilité de l'installateur.

Pour les profilés **Board and Batten et Board and Batten Inversé**, le fournisseur doit être avisé avant que plus de 180 pi² (2 boîtes) ne soient installés. Toute installation dépassant 180 pi² relève de la responsabilité de l'installateur.

Pour les profilés **Versa, Versa Axes, Metal Block, Polymac, Polymac Axes, Panneaux à cannelures (Fluted Panels), MS Modulaire, MS 1, MS 2, MS 3, MS 4, MS 380, MS 750I et MS 750**, le fournisseur doit être avisé avant que plus de 500 pi² ne soient installés. Toute installation dépassant 500 pi² relève de la responsabilité de l'installateur.

Le défaut d'aviser le fournisseur à l'intérieur des limites indiquées ci-dessus peut entraîner le rejet de toute réclamation liée à un défaut de matériau ou à un problème d'installation au-delà des seuils de couverture établis.

Jul 2026